

Important Safety Issues

Thank you very much that you can select our products, In order to make the lamp is installed properly before using the product, please read it manual carefully.

Parameter:

Rating: AC 220-240V, 50/60Hz, IP20, only for indoor use

Warning:

1. All models are connected supply voltage 220-240Vac, 50/60Hz;
2. IP20 for use indoors
3. Not suitable for enclosed fixture
4. Not for use with emergency exit fixtures or emergency exit lights



5. :Lamp not suitable for use under dust and moisture

6. For lamps with a weight significantly higher than that of the lamps for which they are a replacement, attention should be drawn to the fact that the increased weight may reduce the mechanical stability of certain luminaires and lampholders and may impair contact making and lamp retention.

Environment friendly disposal:

You can help protect the environment!

Please remember to respect the local regulations: hand in the non-working electrical equipments to an appropriate waste disposal centre. The packaging material is recyclable. Dispose of the packaging in an environmentally friendly manner and make it available for the recyclable material collection-service.

**تعليمات تركيب المصباح ليد**

معلومات السلامة الهامة

شكراً عليكم عن اختيار منتجاتنا، من أجل جعل المصباح مثبّثاً بشكل صحيح قبل استخدام المنتج، يرجى قراءتها دليل بعناية.

معامل:

تقييم: AC 220-240V, 50/60Hz, IP20 و فقط للاستخدام الداخلي

تحذير هام:

١- ترتبط جميع النماذج امدادات التيار الكهربائي 220-240V, 50/60Hz

٢- IP20 للاستخدام الداخلي

٣- غير مناسب للتركيبات المغلقة

٤- عدم استخدام مع مخرج الطوارئ أو أضواء مخرج الطوارئ



مصباح غير مناسب للاستخدام تحت الغبار والرطوبة

٦- بالنسبة للمصابيح التي يزيد وزنها بشكل ملحوظ عن المصابيح التي يتم استبدالها بها ، يجب الانتباه إلى أن زيادة الوزن قد تقلل من الثبات الميكانيكي لبعض المصابيح وأعمدة الإنارة وقد تعيق عملية التلامس والاحتفاظ بالمصباح.

التخلص من صديقة البيئة :

يمكنك المساعدة في حماية البيئة !

يرجى تذكر احترام القواعد المحلية: تسليم المعدات الكهربائية غير العاملة إلى مركز مناسب للتخلص من النفايات. مواد التغليف قابلة لإعادة التدوير. التخلص من العبوة بطريقة صديقة للبيئة وجعلها متاحة لخدمة جمع المواد القابلة لإعادة التدوير.

